
Zápis č.912007
z mimořádného jednríní zastupitelstva obce konaného dne 29.8.2007 od 18.00

hod v zasedací místnosti oÚ

PřítoÍnni: L.Michálelq J.Ántoš, J.coÍčík,Ing.M.Ríu' L.Rampouch, Ing.J.Kladníček,
ing.M.Pát!a' MUDr.M.Kadlec' M. Janovslcý, V.Jeřalovti
E.Flie&ich. MvDr.Russ. MUDr. M.Hadravová

omluveni: M.Konďú L. Špindler

Jednání řídil Lubomír Michálek _ starosta obco.

V úvodu jednáni sta.osta přivítal zastupitele a konstatoval ' ž€ zasfupitelsfuo bylo řádně
svoláno, je přítomla nadpolovičÍú většina členú zsstupitelstv4 takže jednání je
usn|ášeníschopné.

ověřovateli ápisu z jed&íní zaslupitelstva byli určeni: M. Kadlec, L.Ramprouch.

Zjednání je pořizováLrr zlukoý záanam, jeho používriÍIí neni zastupitelsťvem vyloučeno.

Program:

1) Vyhodnocení nabídek a rybrání fiImy plo stavbu komunikace pře návsí
2) sfuďe proveditelnosti pro bytoli dům pro seniory.

Hlasování o pňjetí pÍogramu:

Pro:l3 Proú:o Zdrže| se..o
U s n e s e n í : PtogÍam jednání by schvIálen.

1) vyhodnocení nabídek a vybrání Íirmy pro stavbu komunikace před návsí

Zásfupitelům byly předloženy nabídky od firem saM, Ingslav a Dopravní stavby. Rada obce
nalthuje vybrat firmu saM' jejíž nabídkaje cenově nejvýhoduější. VŽúedem k výši dotace a
qýši cenové nabídky starosta navrhuje odhlasovat rczšíření stavebních prací o komunikaci
k lesnim domldm talq aby celková investice do komtmikací byla kolem 800 000'- kě a bylo
tím umoŽDěno ěepání dotace v pbté výši.

Hlasování:

Pro: 13 hoti:0 Z'drže| se..O
Usneseni: Zo odsouhlasilo zadánÍ stavobních plací na MK firmě SaM a schvrálilo rozšíření
těcbto prací o komunikaci k lesním domFum s předpokládanou výší investice cca 800 000.-kč



2) B;rtoý dům pro seniory

vzbl€dem k tomu že jsme obdrželi dotaci ve výši 50 ooo.- kč na sfuďi pÍoveditelnosti prc
stavbu bÍového domu pro seniory, Dauhuj€ staÍosÍa Zo scbváit vypťacovanÍ této shrdie
pŤoveditehostí pro býový dům pÍo seniory.
Kladníček _jak velkáje spoluúčast obce ?
Michálek - 50%

Hlasováni:

Pro : 12 Proti: I zÁržAÝi 0
Usnesení: Zo schválilo nechat vypraaovat studii proveditelnosti věetně projoktu plo BD pro
s€niory

Jednání bylo ukončeno v l 8,30 hoď
Zaosal : L. Michrílek

MllDr Kadlec

Rampouch L.

uL,/u
Lubomír Micháek

starosta

v sosnové dne 29.8.2007



USNESENIč.912007

9/A Progam jedúání byl schváen

9/B Zo odsoulúasilo zaďání stávebních pťací na MK firmě SaM a schválilo lozšíření
těchto prací o komurrikaci k lesním domkum s předpoklrídanou výší investice cca
800 000..kč

9/c zo schváilo nechat \Tpracovat sfudii proveditelnosti věetně projektu plo BD pro
semory

, / , / , (

JaromíÍ Antoš
místostarosta obce

Lubomír Michálek
$arosEr

v sosnové 29.8.2007

ednání zsfuDitelstva obce konaného dne 29.8.2007 od 18.00 hod. na oÚ v Sosnové


